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OBČINA METLIKA 
OBČINSKI SVET 
 
Številka: 013-3/2014 
Metlika:  14. 11. 2016 
 
 

Z   A   P   I   S   N   I   K 
 
 
14. redne seje Občinskega sveta Občine Metlika, ki je bila dne 10. novembra 2016, ob 18. uri 
v prostorih sejne sobe Občine Metlika. 
 
Sejo je sklical Darko Zevnik, župan Občine Metlika, ki je sejo tudi vodil. 
 
Župan je na začetku pozdravil prisotne članice in člane občinskega sveta, vse prisotne goste 
ter sodelavce iz občinske uprave. 
 
 

Ad/1 
 

Župan Občine Metlika je povedal, da seji na začetku prisostvuje 16 članov in članic 
občinskega sveta. Po prihodu še dveh članov so seji prisostvovali naslednji člani in članice 
občinskega sveta: Bojan Krajačič, Maja Štubljar, Barbara Vraničar, Andrej Videtič, Željka 
Janjac, Anton Gašperič, Martina Legan Janžekovič, Jože Cajnar, Duška Vlašič, Anton 
Gerkšič, Ilija Šajatović, Maja Pegam, Jože Zupanič, mag. Igor Vajda, Antonio Agustin 
Kostelec, Boris Govednik, Anica Kopinič in Martin Videtič. 
 
Odsotnosti ni opravičil Željko Hudorovac.  
 
Seji so prisostvovali tudi: 
- Irena Švajger, direktorica občinske uprave, 
- Vesna Malešič, vodja Oddelka za finance, družbene dejavnosti in pravno splošne zadeve,  
- Jasna Brus Rožman, višja svetovalka za pravno premoženjske zadeve, 
- Duška Brnčić, svetovalka za splošne in kadrovske zadeve, 
- Doroteja Kuhar, predstavnica Nacionalnega inštituta za javno zdravje – ob obravnavi 3.  
  točke dnevnega reda, 
- Albina Tošeska, predsednica Komisije za priznanja – ob obravnavi 4. točke dnevnega reda, 
- Mirjam Bezek Jakše, novinarka Dolenjskega lista, 
- Andreja Milavec, novinarka mesečnika Belokranjec, 
- Verica Marušič, novinarka TV Vaš kanal, 
- Vinko Papež, snemalec TV Vaš kanal. 
 
Župan je v sprejem predlagal dnevni red, ki so ga člani občinskega sveta prejeli z vabilom.  
 
Razprave ni bilo in sprejet je bil naslednji  
 
 
DNEVNI RED: 
1. Ugotovitev prisotnosti na seji, določitev dnevnega reda seje in imenovanje overiteljev 
    zapisnika 
2. Obravnava in sprejem zapisnika 13. redne seje z dne 6. 10. 2016  
3. Predstavitev preventivnih programov Nacionalnega inštituta za javno zdravje in podatkov o  
    zdravju v občini 
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4. Sklep o dobitnikih priznanj Občine Metlika v letu 2016 
5. Sklep o dobitnikih priznanj in plaket za delo na področju športa v občini Metlika v letu 2016 
6. Predlog Statuta Občine Metlika – 2. obravnava 
7. Premoženjsko pravne zadeve 
8. Kadrovske zadeve 
9. Pobude in odgovori na vprašanja članov občinskega sveta 
 
 
Dnevni red je bil sprejet soglasno, zanj je glasovalo 16 članov občinskega sveta. 
 
Župan je za overitelja zapisnika predlagal Andreja Videtiča in Borisa Govednika. 
 
Za predlog je glasovalo 16 članov občinskega sveta in za overitelja zapisnika sta bila 
imenovana Andrej Videtič in Boris Govednik. 
 
 

Ad/2 
 
Župan je dal v razpravo zapisnik 13. redne seje z dne 6. 10. 2016. 
 
Razprave ni bilo in sprejet je bil naslednji  

 
S   K   L   E   P: 

 
• Občinski svet Občine Metlika sprejme zapisnik 13. redne seje z dne 

9. 6. 2016. 
 
Za sprejem sklepa je glasovalo 16 članov občinskega sveta. 
 
 

Pridružila se je Maja Pegam. 
 
 

Ad/3 
 
Doroteja Kuhar, predstavnica Nacionalnega inštituta za javno zdravje, je podala uvodna 
pojasnila k točki. Povedala je, da je Nacionalni inštitut za javno zdravje nastal z združitvijo 
regijskih zavodov za zdravstveno varstvo in inštituta za varovanje zdravja s 1. 1. 2014. 
Nacionalni inštitut je prevzel tako imenovano javnozdravstveno funkcijo, deluje pa v devetih 
zdravstvenih regijah. Po navedbah Kuharjeve, je ena izmed ključnih nalog inštituta, 
koordinacija preventivnih programov, ki so opredeljeni s Pravilnikom o izvajanju 
preventivnega zdravstvenega varstva na primarni ravni. V nadaljevanju je Kuharjeva podala 
nekaj demografskih podatkov. Povedala je, da število prebivalcev na območju upravne enote 
Metlika v zadnjih petih letih nekoliko pada, podobno velja tudi za ostale upravne enote. 
Glede natalitete je Kuharjeva povedala, da ni bistvene razlike med upravnimi enotami, kar se 
tiče umrljivosti, pa je slika drugačna in je le ta na območju upravne enote Metlika nekoliko 
višja, kot po ostalih upravnih enotah. Na območju upravne enote Metlika je zaznati tudi trend 
naraščanja staranja prebivalstva, saj je indeks staranja višji od 100. V nadaljevanju je 
Kuharjeva predstavila podatke projekta Zdravje v občini. Povedala je, da je namen tega 
projekta, da predstavi določene izbrane kazalce zdravja za vseh 212 občin v Sloveniji. 
Primerjava podatkov je narejena s pripadajočo upravno enoto, regijo in Slovenijo. Podatki so 
podrobno predstavljeni in navedeni v gradivu, Kuharjeva pa je v predstavitvi podrobno 
navedla kje Občina Metlika izstopa iz povprečja. Pri tem je izpostavila delež rednih in 
občasnih kadilcev ter visokotvegano opijanje, kjer številke bistveno odstopajo od regijskega 
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in slovenskega povprečja. Povedala je, da gre pri tem za raziskavo iz leta 2014 narejeno na 
populaciji ljudi, starejših od 15 let. Kuharjeva je povedala, da je odzivnost prebivalstva v 
preventivnih programih Svit in Zora na območju občine Metlika nižja, kot je regijsko ali 
slovensko povprečje. Po besedah Kuharjeve imajo zdravstveni domovi, ki imajo tudi SVIT-
ovo kontaktno točko pomembno vlogo pri promociji preventivnih programov SVIT. Povedala 
je, da je po podatkih za vse občine, ki jih pokrivajo, odzivnost Metlike na predzadnjem mestu. 
V nadaljevanju je Kuharjeva predstavila še nekaj novosti na področju preventivnih programov 
za odrasle, predvsem izvajanje tako imenovanih psihoedukativnih delavnic, ki pokrivajo 
področje duševnega zdravja. Ob zaključku je povedala, kateri preventivni programi se še 
morajo sistemsko uvesti, predvsem gre tukaj za program DORA, ki se je do zdaj izvajal le v 
osrednji Sloveniji in Mariboru. 
 
Pridružil se je mag. Igor Vajda.  
 
Župan je povedal, da smo pri večini podatkov nekje na ravni slovenskega povprečja, 
izstopata pa postavki rednih in občasnih kadilcev ter visokotvegano opijanje. Župan se ni 
strinjal s podatkom, da je 46 % občanov kadilcev in zato je predlagal, da se to pojasni.  
 
Doroteja Kuhar je povedala, da so to podatki iz raziskave, ki je bila opravljena v letu 2014 in 
da gre za mednarodno raziskavo, ki jo je Slovenija delala po direktivi Evropske unije. Gre za 
enotno metodologijo z enotnim vprašalnikom. Raziskava, iz katere izhajata ta dva podatka je 
vključevala 11.000 ljudi, starejših od 15 let, ki so izpolnili spletni vprašalnik. Na področju 
celotne Slovenije je bilo od 11.000 ljudi odzivnih 6.700. Povedala je, da imajo določene 
podatke samo metodologi in sama nima točnih podatkov o tem, koliko je bilo dejansko 
anketiranih iz občine Metlika. Po njeni oceni pa vzorec anketiranih za občino Metlika ni 
presegal 50. Povedala je, da je bila podobna raziskava narejena v letu 2012 in tudi takrat je 
upravna enota Metlika izstopala tako po kajenju, kot tudi z visoko stopnjo visokotveganega 
opijanja. Kuharjeva je povedala, da je bil vzorec izbran naključno, anketiranje pa je potekalo 
v času od meseca septembra do decembra. Povedala je, da se je vprašanje pri stopnji 
visokotveganega opijanja glasilo: »Ali ste v zadnjih dvanajstih mesecih ob eni priložnosti spili 
več kot 6 enot alkohola.« 
 
Župan je povedal, da bomo Nacionalni inštitut za javno zdravje, na podlagi Zakona o dostopu 
do informacij javnega značaja, zaprosili za posredovanje točnih podatkov, saj na že poslan 
dopis nismo dobili konkretnega odgovora. Župana je zmotilo tudi to, da je pri določenih 
kazalnikih navedeno, da vrednost kazalnika ni zanesljiva zaradi premajhnega vzorca, 
konkretno je to npr. pri umrljivosti zaradi raka dojke ali umrljivosti zaradi raka debelega 
črevesja. Župan je povedal, da smo tovrstne podatke pred leti dobivali v biltenu v obliki 
knjižice, ki je bil narejen na nivoju regije, tokrat pa je celotna analiza narejena na enem 
papirju A3 formata.  
 
Duška Vlašič, predsednica Odbora za družbene dejavnosti, je povedala, da je bila ta točka 
podrobno predstavljena tudi na seji Odbora za družbene dejavnosti. Člane odbora je zmotil 
odklon pri kazalnikih v zvezi z alkoholom in kajenjem. Razpravljali so tudi o programu SVIT in 
zanimalo jih je, zakaj je odzivnost pri presejalnih programih tako slaba. Predlagali so, da bi 
na tem področju moral več narediti zdravstveni dom. 
 
Jože Cajnar je povedal, da se z razlago niti približno ne strinja in da od strokovnih služb 
pričakuje, da so res strokovne. Sam ne zagovarja prekomernega pitja alkohola, zmotilo ga 
pa je, da nekdo na podlagi napačnega pristopa in takšnih izračunov na nek način zavaja 
javnost. Povedal je, da je potrebno vzorec določiti tako, da je reprezentativen in rezultati pri 
tem bi morali biti takšni, kot, da bi zajeli celotno populacijo. Gospoda Cajnarja je zanimalo, 
na kak način je Nacionalni inštitut za javno zdravje opredelil reprezentativni vzorec. Poudaril 
je, da tako majhen vzorec ne more biti reprezentativen in gre lahko zgolj za oceno, ki pa ne 
more odražati dejanskega stanja. Zanimalo ga je, če so pri izračunih izračunali tudi 
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standardno napako, ki bi pojasnila, ali je bil zajem vzorca ustrezen ali ne. Vse skupaj ga je 
zmotilo predvsem zato, ker nekoga plačamo za to, da nerealno meče slabo luč na naše 
občane.    
 
Anton Gašperič je vprašal, zakaj nas ti podatki tako razburjajo. Mogoče je za slabo odzivnost 
pri presejalnih programih kriv strah. Predlagal je, da se ti podatki vzamejo kot opozorilo in se 
prične delati na tem, da bo odzivnost pri presejalnih programih večja. 
 
Župan je povedal, da če imamo toliko kadilcev, bi potem posledično bilo tudi več rakavih 
obolenj na pljučih, kar pa iz podatkov ne izhaja. Povedal je, da nismo užaljeni, želimo le 
opozoriti, da prikaz ni realen in da bo v bodoče potrebno uporabiti drugačno metodologijo.  
 
Boris Govednik je povedal, da je od leta 1976 naprej, Bela krajina ena izmed najbolj 
ogroženih pokrajin, kar se tiče rakavih obolenj. Bil je mnenja, da bi se Nacionalni inštitut za 
javno zdravje moral posvetiti tudi temu, da se poiščejo vzroki za to. 
 
Mag. Igor Vajda je povedal, da je predstavnica Nacionalnega inštituta za javno zdravje 
korektno prikazala podatke. Povedal je, da so se v občini pojavile določene vrste bolezni, 
predvsem različne vrste rakavih bolezni, debelost in obolenja srca. Bil je mnenja, da bi se 
moral oblikovati projektni tim, ki bi raziskal vzroke za to in na tem področju sprejel določeno 
strategijo. Tako bi se, na podlagi ugotovitev in dejanskih podatkov, ocenilo dejansko 
zdravstveno stanje v občini in pri določenih odstopanjih bi se poiskali vzroki.  
 
Po razpravi je bil sprejet naslednji 

 
S   K   L   E   P: 

 
• Občinski svet Občine Metlika se je seznanil s predstavitvijo preventivnih 

programov Nacionalnega inštituta za javno zdravje in podatki o zdravju v občini. 
 

Za sprejem sklepa je glasovalo 18 članov občinskega sveta. 
 
 

Ad/4 
 
Albina Tošeska, predsednica Komisije za priznanja, je podala pojasnila k točki. Povedala je, 
da se je komisija sestala na seji, dne 13. oktobra 2016. Komisija je bila sklepčna, saj so bili 
prisotni štirje člani komisije. Komisija je na seji ugotovila, da je na javni razpis pravočasno 
prispelo 6 predlogov. Vsi predlogi so bili pravilno naslovljeni in označeni z oznako »ne 
odpiraj«. Za plaketo so bili predlagani Anton Krašovec, KUD Plac, Verica Marušič, Martin 
Simonič in podjetje Repromat d. o. o.. Predsednica komisije je povedala je, da so se člani 
komisije soglasno odločili, da predlagajo občinskemu svetu, da se plaketi Občine Metlika v 
letu 2016 podelita Kulturno umetniškemu društvu Plac in podjetju Repromat d. o. o.. 
Podrobne obrazložitve posameznih predlogov so podane v gradivu. 
 
Barbara Vraničar je zapustila sejo.  
 
Jože Cajnar je želel dodano pojasniti, zakaj so za dobitnika plakete predlagali podjetje 
Repromat d. o. o.. Povedal je, da ima vsaka družba od podjetnikov koristi, saj le ti ustvarjajo 
delovna mesta in na podlagi tega se tudi družba lahko razvija. Podjetje Repromat ima 
prihodnost, ima zlato boniteto, kar pomeni, da je izredno finančno zdravo podjetje. Danes 
ima 27 zaposlenih, s širitvijo proizvodnje, pa se bo število zaposlenih še povečalo. Po 
besedah gospoda Cajnarja, podjetje vestno plačuje vse davke in prispevke, ki polnijo državni 
in občinski proračun ter je izredno družbeno odgovorno.   
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Župan je povedal, da je bilo podjetje tudi s strani občine prepoznano kot uspešno. Povedal 
je, da je Občina Metlika v okviru ureditve prometnic v industrijskih conah pristopila k ureditvi 
ceste v poslovni coni v Novoteksu. S tem bomo podjetju Repromat ter še štirim drugim 
zagotovili nemoten dostop do proizvodnih prostorov.  
 
Anton Gašperič je vprašal, če priznanja na drugih področjih, npr. na področju krvodajalstva, 
izključujejo občinsko priznanje.  
 
Župan je povedal, da se to ne izključuje.  
 
Anton Gašperič je povedal, da so se v preteklosti plakete podeljevale tudi za delo v službi. 
Pri predlogu za Verico Marušič pa je bil predlog zavrnjen ravno iz tega razloga, ker gre za 
njeno delo v službi. Gospod Gašperič je povedal, da se je za vsak prispevek na televiziji Vaš 
kanal potrebno izboriti, da se le ta tudi objavi. Da so številni prispevki iz Metlike in Bele 
krajine objavljeni, gre zasluga predvsem Verici Marušič in gospod Gašperič je bil mnenja, da 
si iz tega razloga zasluži plaketo. Predlagal je, da naj bi se komisija v bodoče enako 
obnašala do vseh.  
 
Po razpravi sta bila sprejeta naslednja sklepa 
 

S   K   L   E   P: 
 

• Občinski svet Občine Metlika sprejme sklep, da se plaketa Občine Metlika v letu 
2016 podeli Kulturno umetniškemu društvu Plac. 

 
 Za sprejem sklepa je glasovalo 17 članov občinskega sveta. 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

S   K   L   E   P: 
 
• Občinski svet Občine Metlika sprejme sklep, da se plaketa Občine Metlika v letu 

2016 podeli podjetju Repromat d. o. o.. 
 

 Za sprejem sklepa je glasovalo 17 članov občinskega sveta. 
 
 

Ad/5 
 

Ilija Šajatović, član Komisije za podeljevanje priznanj in plaket za delo na področju športa, je 
podal pojasnila k sklepu o dobitnikih športnih priznanj v letu 2016. Povedal je, da sta na 
razpis prispeli dve prijavi, ki sta bili pravočasni. Prvi je bil predlog za podelitev plakate za 
delo na področju športa Alidi Malešič Orlič, ki je hkrati predsednica komisije. Zato se je pri 
tem izločila in ni sodelovala niti pri razpravi, niti pri odločanju, niti pri glasovanju. O tem 
predlogu so odločali preostali štirje člani komisije. O drugem predlogu, to je predlogu 
Kmetijske zadruge Metlika z. o. o. za podelitev plakate za delo na področju športa Samu 
Petjetu, pa je komisija odločala v celoti. Oba predloga sta bila soglasno podprta in zato ju je 
komisija predlagala v potrditev občinskem svetu.  
 
Župan je povedal, da je Urška Čavič, ki je prejela priznanje za delo na področju športa v 
lanskem letu, letos na svetovnem mladinskem prvenstvu v Dublinu osvojila četrto mesto, za 
kar ji je župan ob tej priložnosti tudi čestital. Povedal je, da verjame, da bodo tudi letošnji 
dobitniki nadaljevali s svojim delom in uspehi, še posebej Samo Petje. 
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Jože Cajnar je na kratko pojasnil, zakaj so podali predlog za podelitev plakete za delo na 
področju športa Samu Petjetu. Povedal je, da je Samo izredno predan tajskemu boksu, ki 
zahteva izjemne fizične in psihične napore. V svoji športni karieri je dosegel izredno veliko 
priznanj, s svojimi dosežki pa je na najlepši možni način, kot vrhunski športnik, promoviral 
tudi našo občino. Po mnenju gospoda Cajnarja, si Samo Petje za svoje dosežke zagotovo 
zasluži občinsko priznanje. 
 
Duška Vlašič je, kot predlagateljica drugega predloga, podala tudi kratko obrazložitev, zakaj 
si plaketo zasluži Alida Malešič Orlič. Povedala je, da je prav ona zaslužna za to, da je v 
Metliki toliko pristašic in ljubiteljic odbojke. Že leta trenira dekleta na osnovni šoli in za to je 
namenila veliko svojega prostega časa. Postavila je tudi temelje Ženskega odbojkaškega 
kluba Metlika. Po besedah Vlašičeve, je to ključno za podelitev plakete.  
 
Boris Govednik je povedal, da nima pripomb na oba predloga, bil pa je mnenja, da bi jih 
morala predlagati Športna zveza Metlika.  
 
Župan je povedal, da so predlagatelji lahko različni.  
 
Druge razprave ni bilo in sprejeta sta bila naslednja sklepa 
 

S   K   L   E   P: 
 
• Občinski svet Občine Metlika sprejme sklep, da se plaketa za delo na področju 

športa v občini Metlika za leto 2016 podeli Alidi Malešič Orlič - kot športni trenerki 
za strokovno delo. 

 
Za sprejem sklepa je glasovalo 16 članov občinskega sveta. 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

S   K   L   E   P: 
 
• Občinski svet Občine Metlika sprejme sklep, da se plaketa za delo na področju 

športa v občini Metlika za leto 2016 podeli Samu Petjetu - kot najboljšemu 
športniku.  

 
 Za sprejem sklepa je glasovalo 17 članov občinskega sveta. 

 
 

Ad/6 
 
Jasna Brus Rožman je podala pojasnila k točki. Povedala je, da je, glede na besedilo 
Statuta, ki je bilo potrjeno v prvi obravnavi, v drugi obravnavi sprememba v tretjem odstavku 
14. člena ter v 21. členu, ki se nanašata na prenehanje mandata. Povedala je, da je v 16. 
členu bila pomotoma spuščena pristojnost sprejema poslovnika občinskega sveta, zato se v 
predlogu besedila dodaja. Brus Rožmanova je povedala, da je v mesecu oktobru pričel veljati 
nov Zakon o pogrebni in pokopališki dejavnosti in je zato deloma spremenjen 52. člen, ki 
določa pristojnosti krajevnih in mestne skupnosti, da lahko skrbijo za urejenost pokopališč, 
če ni z odlokom določeno drugače. V skladu z novim zakonom je pogrebna služba postala 
tržna dejavnost.  
 
Duška Vlašič je povedala, da predlog za poimenovanje Odbora za družbene dejavnosti in 
mladino, žal, ni bil sprejet. Povedala je, da razume zakaj, hkrati pa je bila mnenja, da bi s tem 
pokazali pripravljenost, da se v bodoče pričnemo bolj podrobno ukvarjati z vprašanji mladine 
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v naši občini. Predlagala je, da se pripravi strategija mladih v naši občini in da se ustanovi 
komisija za mladinska vprašanja v okviru občinskih delovnih teles. Na tak način bi lahko 
pridobili tudi certifikat mladim prijazna občina.  
 
Župan je podprl predlog in povedal, da bomo naredili nekaj v tej smeri.  
 
Anton Gašperič je vprašal, v čem je problem mladih. Vprašal je, ali mladi pokažejo, kaj si 
želijo ter ali se jim mogoče pri tem ne ugodi. Sam je bil mnenja, da ne ve, kakšne naloge bi 
opravljala komisija za mladinska vprašanja.  
 
Župan je povedal, da bo o tej temi potrebno razpravljati pod posebno točko in ne v okviru 
obravnave Statuta.  
 
Druge razprave ni bilo in sprejet je bil naslednji 

 
S   K   L   E   P: 

 
• Občinski svet Občine Metlika sprejme Statut Občine Metlika v 2. obravnavi. 

 
 Za sprejem sklepa je glasovalo 17 članov občinskega sveta. 

 
 

Ad/7 
 
Pojasnila k premoženjsko pravnim zadevam je podala Jasna Brus Rožman. Povedala je, da 
gre za predlog prodaje štirih kmetijskih zemljišč, in sicer v k. o. Radovica, k. o. Krasinec, k. o. 
Metlika in k. o. Podzemelj. Povedala je, da se prodaja vrši v skladu z Zakonom o kmetijskih 
zemljiščih.  
 
Jože Cajnar, predsednik Odbora za gospodarstvo, finance in premoženje, je povedal, da sta 
se odbora strinjala s predlogi odprodaje, pa tudi s predlaganimi cenami.  
 
Druge razprave ni bilo in sprejeti so bili naslednji sklepi 
 

S   K   L   E   P: 
 

I. 
• Občinski svet Občine Metlika se strinja s sklenitvijo kupoprodajne pogodbe, s 

katero Občina Metlika odproda nepremičnino parc. št. 1024 v izmeri 1475 m2 k.o. 
1509 Radovica, za kupnino v višini 0,70 EUR/m2. 

 
II. 

Pridobitelj nepremičnine, ki jo bo Občina Metlika prenesla, se s pogodbo zaveže, 
da bo v primeru izgradnje javne infrastrukture oziroma posega le-te na zemljišče, 
ki ga bo Občina Metlika nanj prenesla s predmetno pogodbo, na zahtevo Občine 
Metlika, sklenil neodplačno služnostno pogodbo za postavitev, izgradnjo, 
rekonstrukcijo in vzdrževanje komunalnih vodov (elektrika, vodovod, kanalizacija, 
ipd). 
 

 Za sprejem sklepa je glasovalo 17 članov občinskega sveta. 
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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S   K   L   E   P: 
 

I. 
• Občinski svet Občine Metlika se strinja s sklenitvijo kupoprodajne pogodbe, s 

katero Občina Metlika odproda nepremičnino parc. št. 2824 v izmeri 4846 m2 k.o. 
1543 Krasinec, za kupnino v višini 1,2 EUR/m2. 
 

II. 
Pridobitelj nepremičnine, ki jo bo Občina Metlika prenesla, se s pogodbo zaveže, 
da bo v primeru izgradnje javne infrastrukture oziroma posega le-te na zemljišče, 
ki ga bo Občina Metlika nanj prenesla s predmetno pogodbo, na zahtevo Občine 
Metlika, sklenil neodplačno služnostno pogodbo za postavitev, izgradnjo, 
rekonstrukcijo in vzdrževanje komunalnih vodov (elektrika, vodovod, kanalizacija, 
ipd). 

 
 Za sprejem sklepa je glasovalo 17 članov občinskega sveta. 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

S   K   L   E   P: 
 

• Občinski svet Občine Metlika se strinja s sklenitvijo kupoprodajne pogodbe, s 
katero Občina Metlika odproda nepremičnino parc. št. 3533/1 v izmeri 12286 m2 
k.o. 1515 Metlika, za kupnino v višini 0,50 EUR/m2.  

 
 Za sprejem sklepa je glasovalo 17 članov občinskega sveta. 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

S   K   L   E   P: 
 

• Občinski svet Občine Metlika se strinja s sklenitvijo kupoprodajne pogodbe, s 
katero Občina Metlika odproda nepremičnino parc. št. 931/1 v izmeri 6636 m2 
k.o. 1519 Podzemelj, za kupnino v višini 0,90 EUR/m2. 

 
 Za sprejem sklepa je glasovalo 17 članov občinskega sveta. 

 

 
Ad/8 

 
Jože Cajnar, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, je 
predstavil kadrovske zadeve, ki jih je komisija obravnavala na svoji 7. seji. Povedal je, da 
članom sveta zavoda Zdravstveni dom Metlika v mesecu decembru poteče mandat in v zvezi 
s tem, je potrebno imenovati štiri predstavnike ustanovitelja. Komisija je prejela več 
predlogov, občinskemu svetu pa predlaga, da se v svet zavoda imenujejo Željka Janjac, 
Anton Gerkšič, Gordana Tasič in Jože Cajnar. Predsednik komisije je povedal, da je zaradi 
podane odstopne izjave Vesne Žist s funkcije članice Odbora za urejanje prostora in 
komunalo na to mesto imenovati nadomestnega člana. Komisija predlaga, da se za člana 
Odbora za urejanje prostora in komunalo imenuje Anton Gerkšič. Prav tako je bilo potrebno 
imenovati nadomestnega člana Komisije za podeljevanje Ganglovih priznanj in plaket. 
Komisija predlaga, da se za članico imenuje Alenka Misja. Zaradi odstopne izjave Vesne Žist 
je bilo potrebno imenovati tudi nadomestna člana v svet zavoda Otroškega vrtca Metlika ter 
Belokranjskega muzeja Metlika. Komisija predlaga, da se v svet zavoda Otroškega vrtca 
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Metlika imenuje Jasmina Nedanovski, v svet zavoda Belokranjskega muzeja Metlika pa 
Marjan Hudopisk. Predsednik komisije je povedal, da je Nevenka Kremesec podala odstopno 
izjavo iz funkcije članice Nadzornega sveta javnega podjetja Komunala Metlika d. o. o. 
Komisija predlaga, da se za člana imenuje Damjan Sever. Kot zadnji med kadrovskimi 
zadevami, je bil obravnavan poziv Mestne občine Novo mesto za imenovanje predstavnika 
občine v svet revije Rast. Komisija je sprejela sklep, da se za predstavnika v svet imenuje 
Matjaž Rus. 
 
Občinski svet se je seznanil z odstopno izjavo Vesne Žist s funkcije članice Odbora za 
urejanje prostora in komunalo, s funkcije članice Komisije za podeljevanje Ganglovih priznanj 
in plaket, s funkcije članice Sveta zavoda Otroškega vrtca Metlika ter s funkcije članice Sveta 
zavoda Belokranjskega muzeja Metlika ter z odstopno izjavo Nevenke Kremesec s funkcije 
članice Nadzornega sveta javnega podjetja Komunala Metlika d. o. o., zaradi česar jima 
preneha mandat.  
 
V nadaljevanju so bili sprejeti naslednji sklepi 
 

S   K   L   E   P: 
 

• Kot predstavniki ustanovitelja se v Svet zavoda Zdravstveni dom Metlika 
imenujejo: 

- Željka Janjac  
- Anton Gerkšič  
- Gordana Tasič 
- Jože Cajnar 

 
 Za sprejem sklepa je glasovalo 16 članov občinskega sveta, 1 član je bil proti. 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

S   K   L   E   P: 
 
• Za člana Odbora za urejanje prostora in komunalo se imenuje:  

- Anton Gerkšič 
 
       Za sprejem sklepa je glasovalo 17 članov občinskega sveta. 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 
S   K   L   E   P: 

 
• Za članico Komisije za podeljevanje Ganglovih priznanj in plaket se imenuje:  

- Alenka Misja 
 

Članica je imenovana za čas do izteka mandata sedanje sestave komisije.  
 

 Za sprejem sklepa je glasovalo 17 članov občinskega sveta. 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 
S   K   L   E   P: 

 
• Za članico Sveta zavoda Otroškega vrtca Metlika se imenuje:  

- Jasmina Nedanovski 
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       Za sprejem sklepa je glasovalo 17 članov občinskega sveta. 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 
S   K   L   E   P: 

 
• Za člana Sveta zavoda Belokranjskega muzeja Metlika se imenuje:  

- Marjan Hudopisk 
 

       Za sprejem sklepa je glasovalo 17 članov občinskega sveta. 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 
S   K   L   E   P: 

 
• Za člana Nadzornega sveta javnega podjetja Komunala Metlika d. o. o. se 

imenuje:  
- Damjan Sever 

 
 Za sprejem sklepa je glasovalo 16 članov občinskega sveta. 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

S   K   L   E   P: 
 

• Kot predstavnik Občine Metlika se v svet revije Rast imenuje:  
- Matjaž Rus 

 
 Za sprejem sklepa je glasovalo 17 članov občinskega sveta. 

 
 

Ad/9     
 
Župan je povedal, da smo s strani Skupnosti občin Slovenije dobili poziv, da se tudi naša 
občina izjasni glede podpisa trgovinskih sporazumov. Povedal je, da smo glede trgovinskega 
sporazuma s Kanado na Vlado RS že poslali dopis, da temu nasprotujemo. Župan je 
predlagal, da se sprejme sklep, s katerim bi razglasili občino za »TTIP free zone« oz. občino 
brez tajnih sporazumov.  
 
Razprave ni bilo in sprejet je bil naslednji 

 
S   K   L   E   P: 

 
• Občinski svet Občine Metlika je sklenil, da se Občina Metlika pridruži skupini že 

več kot 1850 občin, regij in skupnosti v državah EU in se razglaša za TTIP Free 
Zone – občino brez tajnih sporazumov.  
 
Zatorej javno razglašamo,  
da na področju Občine Metlika ne pristajamo na dogovore, ki bi izhajali ali 
izhajajo iz mednarodnih sporazumov, sklenjenih na nedemokratičen in 
nepregleden način med komisijo EU in vlado ZDA (TTIP), komisijo EU in vlado 
Kanade (CETA) oziroma med komisijo EU vlado katerekoli druge države ali 
skupine držav (TISA).  
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Za življenje in delovanje občank in občanov, prebivalk in prebivalcev Občine 
Metlika, gospodarskih organizacij, delujočih na področju občine ne glede na 
njihov morebitni sedež, institucij Občine Metlika ter društev občanov, delujočih na 
področju občine, prav tako ne glede na njihov sedež, ne morejo veljati nikakršni 
sporazumi, ki jih je kdorkoli in na kakršen koli način sprejel za našim hrbtom in bi 
nas na ta način prisilil k spoštovanju nekih nam povsem tujih pravil, katerih 
posledice so za življenje ljudi in organizacij, celotne skupnosti povsem 
nepredvidljive, škodljive.  
Prav tako ne moremo pristati na spoštovanje kakršnihkoli tajnih sporazumov, ki 
nam, voljenim predstavnikom ljudstva onemogočajo, da uresničujemo nam dano 
zaupanje s strani naše skupnosti, da delujemo v skladu z njenimi interesi in v 
njeno korist. 

 
 Za sprejem sklepa je glasovalo 16 članov občinskega sveta. 

 
 
Boris Govednik je povedal, da je na prejšnji seji občinskega sveta podal predlog, da se uredi 
del ceste na odseku »Drašička roka« - Slamna vas v dolžini 120 m. Bil je proti temu, da se 
takšne stvari uredijo s postavitvijo prometnega znaka, kot je bilo v tem primeru. Gospod 
Govednik je predlagal, da se v bodoče ne zapravlja denarja s postavitvijo znakov, ampak da 
se ceste raje uredijo tako, kot je treba.  
 
Župan je povedal, da je Občina Metlika v letu 2012 sanirala ta del ceste in ga uredila skladno 
z vsemi predpisi in postavila asfalt, ki ustreza vsem standardom. Župan je povedal, da  v 
primeru, ko nekdo, zaradi neprilagojene hitrosti, zleti s ceste, še ni potrebno cesto 
»spraskati«. Tak poseg v asfalt tudi nekaj stane in nenazadnje razvrednoti tisto, kar je bilo do 
takrat narejeno. Če se površina asfalta odpre, se začne znotraj zadrževati voda, ki pozimi 
zmrzne in spet pridemo na isto stanje, kot je bilo pred popravilom.  
 
Boris Govednik je povedal, da če je temu tako, potem postavitev znaka ni bila potrebna.  
 
Martina Legan Janžekovič je pohvalila pripravljene odgovore na vprašanja članov 
občinskega sveta iz prejšnje seje. V nadaljevanju je vprašala, na podlagi česa se predpiše 
omejitev hitrosti na 50 km/h. Konkretno jo je zanimalo za primer, ki ga je izpostavil že gospod 
Govednik. Legan Janžekovičeva je zahtevala pisni odgovor na vprašanje.  
 
Anton Gašperič je povedal, da se bliža občinski praznik. Povedal je, da bi na osrednji 
slovesnosti ob prazniku želel videti več občinskih uslužbencev in več članov občinskega 
sveta. Po besedah gospoda Gašperiča, bi se morali zaposleni v občinski upravi na splošno 
več udeleževati prireditev, ki jih v Metliki ni malo. S tem bi namreč na nek način izkazali 
priznanje tistim, ki prireditve pripravljajo. Bil je mnenja, da bi zaposleni morali sami spoznati, 
da je to njihova dolžnost. 
 
Župan je povedal, da so na proslavi ob občinskem prazniku vsako leto prisotni praviloma vsi 
zaposleni v občinski upravi, res pa je, da ne sedijo na stolih, rezerviranih za goste. Povedal 
je, da se zaposleni velikokrat udeležujejo tudi drugih dogodkov. Župan je povedal, da imamo 
ob občinskem prazniku kar nekaj prireditev in vsak lahko najde nekaj zase, potrebno si je le 
poiskati nekaj prostega časa za to.  
 
Anton Gašperič je bil mnenja, da bi ljudje v večjem številu prihajali na prireditve, če bi bil 
program boljši. S tem ni mislil na to, da domače skupine niso kvalitetne, ampak se samo 
prevečkrat pojavljajo. Predlagal je, da se kdaj povabi tudi kakšnega gosta, skupino od 
drugod ali kaj podobnega, da se dogajanje popestri.   
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Ilija Šajatović je predlagal, da bi se hitrost vožnje v ulici Na Obrh omejila na 30 km/h.  
 
Župan je povedal, da redno uporablja to cesto in bil je mnenja, da se tam niti ni možno peljati 
hitreje. Povedal je, da zakon predpisuje, kje v naselju je lahko omejitev hitrosti manj kot 50 
km/h. Tukaj gre predvsem za okolico šol, zdravstvenih domov, bolnišnic in podobno.  
 
Ilija Šajatović je povedal, da je ravno v tem problem, ker ljudje vozijo hitro in norijo, kar je 
zelo moteče.  
 
Maja Štubljar je zapustila sejo.  
 
Željka Janjac je želela, da župan nekaj besed pove o obisku Vlade. Povedala je, da so se na 
podružnični šoli Suhor srečali z ministrico za šolstvo in šport. To priložnost so izkoristili, da ji 
predstavijo problematiko športne dvorane, pa tudi športnih igrišč. Ministrica je izkazala veliko 
razumevanja, zato po besedah ravnateljice upajo, da se bo to tudi kaj obrestovalo.  
 
Župan je povedal, da je Vlada imela dvodnevni obisk, in sicer je prvi dan obiskala Belo 
krajino in Kočevsko, drugi dan pa Dolenjsko. Program obiska je bil v celoti pripravljen v 
kabinetu predsednika Vlade v sodelovanju z ostalimi kabineti. Povedal je, da župani niso bili 
vabljeni na določene dogodke, na katere bi bilo mogoče prav, da bi se jih udeležili. Na Občini 
Metlika sta potekala dva delovna sestanka z državnima sekretarjema. Prvi je bil z 
Ministrstvom za obrambo in tukaj je beseda tekla predvsem o gasilstvu, civilni zaščiti in 
zadevah s tega področja, pa tudi o projektu postavitve spominskih obeležij na Otoku. Po 
besedah župana, naj bi otvoritev razstave na Otoku bila v mesecu oktobru prihodnje leto. 
Drugi delovni sestanek je bil z Ministrstvom za infrastrukturo. Župan je povedal, da smo se 
na ta sestanek pripravili že prej in bili v zvezi s tem že na Direkciji RS za investicije v 
Ljubljani, kjer smo dobili določena zagotovila. V letošnjem letu naj bi tako, poleg preplastitve 
ceste od Gradaca do Vranovič, preplastili tudi 300 metrov ceste pri Podzemlju. Naslednje 
leto naj bi pričeli z rekonstrukcijo ceste v Gradacu, istočasno pa tudi z rekonstrukcijo ceste v 
Grmu. V teh dneh bodo pričeli z deli na avtobusnem postajališču v Bušinji vasi, po 
zagotovilih Direkcije pa bo v letošnjem letu preplaščen tudi del ceste čez Gorjance. Kot 
najpomembnejše, je župan povedal, da so datum pričetka izgradnje tunela skozi Gorjance 
prestavili iz leta 2026 na leto 2022. Povedal je, da jih bomo držali za to obljubo in upamo, da 
se tudi uresniči.  
 
Podžupanja Anica Kopinič je povedala, da je prejela vprašanje, če občina razmišlja o ureditvi 
pločnika in javne razsvetljave od avtobusne postaje do dislocirane enote doma starejših 
občanov v Metliki. Prav tako so jo opozorili na pomanjkanje klopi na avtobusni postaji. 
Povedala je, da  je s strani lastnika hiše na Cesti bratstva in enotnosti prejela vprašanje, kdo 
je podal soglasje za postavitev usmerjevalne table tik ob njegovi hiši. Podžupanja je še 
povedala, da je ob tednu otroka v začetku meseca oktobra obiskala obe osnovni šoli v naši 
občini. Povedala  je, da je bila tema tedna otroka »Svet, v katerem želim živeti«. Ob tem so 
otroci podali različne predloge, ki jih je podžupanja v nadaljevanju tudi navedla ter tako 
izpolnila obljubo, ki jo je podala otrokom.  
 
Duška Vlašič je povedala, da je tudi sama s strani ene učenke prejela pobudo, da se uredi 
avtobusno postajališče »Na Žagi« oz. nad podjetjem TPV v Bušinji vasi.  
 
Župan je povedal, da bo to zelo težko in da glede tega še nimamo dokončnega odgovora.  
 
Kot naslednjo stvar je Duška Vlašič izpostavila projekt Moderni etno dom in vprašala, kako je 
s protokolarnimi darili, ki naj bi jih za Občino pripravila Jožica Brodarič. 
 
Župan je pojasnil, da je potrebno le še potrditi zadnje poslane vzorce.   
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Duška Vlašič je vprašala, če se je karkoli naredilo na področju ureditve skupnega 
prireditvenega prostora na metliških placih. Povedala je, da je festival Teden kulture na Placu 
prenehal ravno zaradi težav s stanovalci trgov.  
 
Župan je povedal, da smo se pogovarjali o tem, vendar je tukaj potrebno upoštevati tudi 
prebivalce, ki v starem mestnem jedru živijo celo leto. Povedal je, da smo do zdaj v veliki 
meri šli nasproti organizatorjem in s tem tudi nase prevzeli določeno tveganje.  
 
Duška Vlašič je povedala, da v Novem mestu delajo na tem, da bi Glavni trg pridobil status 
prireditvenega prostora. Ob koncu je Vlašičeva prisotne povabila na otvoritev razstave 35. Ex 
tempora mladih likovnikov Bele krajine, ki bo 17. 11. 2016 v nekdanji trgovini podjetja Beti.  
 
Drugih pobud in vprašanj ni bilo in župan je sejo zaključil ob 20.05 uri. 
 
 
                     Darko Zevnik 
                                                                                      župan Občine Metlika  
 
 
 

             Overitelja zapisnika 
 

            Andrej Videtič  
 
 
            Boris Govednik 
 
 
 


